
ک بر سر ما با این فوتبالی که بازی می کنیم!  کمالوند: خا
فراز کمالوند سرمربی تیم فوتبال صنعت 
نفت آبادان گفت: دلم نه برای خودم می سوزد 
ک عالم بر سر ما با این فوتبالی  نه بازیکنان؛ خا

که بازی می کنیم. 
   حرف زدن

کمالوند در نشست  فراز 
خبری بعد از شکست 3 بر 
صفر صنعت نفت آبادان 
هفته  در  پرسپولیس  مقابل 
، گفت: با توجه به  بیست و چهارم لیگ برتر
ح  بخشنامه فدراسیون فوتبال که ما را از مطر
کرده، نمی توانم  کردن یکسری مسائل منع 
حرف بزنم، اما یک خواهش دارم. ما در مورد 
گر اتفاقی  مسائل داوری حرف نمی زنیم، اما ا
می افتد که یک تیم متضرر می شود فدراسیون 
فوتبال و کمیته داوران پاسخگو باشند. وی 
گل اول اتفاق  ادامه داد: یک صحنه روی 
افتاد. ما اعتراضی نمی کنیم و از راه مطلوب 
فدراسیون فوتبال نامه می دهیم، ولی وقتی 
جلوی پرسپولیس یک بر صفر عقب می افتید با 
این بازیکنانی که دارد، مجبور هستید سازمان 
بازی را عوض کنید و جلو بیایید و آن وقت با 
بهترین بازیکنان آسیا مواجه می شوید. بچه ها 

امروز بازی خوبی انجام ندادند. 
   اشکال 

سرمربی صنعت نفت یادآور شد: تیم ما یک 
اشکال ویژه دارد و آن هم این است که 

تعدادی از بچه ها می دانند چه ضعیف بازی 
کنند و چه قوی، جایگزینی ندارند. من مربی ای 
گردن کسی بیندازم اما  که باخت را  نیستم 
مثلاً الان پیام پارسا ضعیف بازی می کند، چه 
کنیم؟ امیر پناهی سه بازی است که اشتباه 
می کند، چه کار باید کنیم، چاره چیست؟ اینها 
مشکل تیم است اما اصلاً  ناامید نیستم. از فردا 
مجدداً به کارمان می پردازیم. تا روز آخر بازی با 
کتور مصمم به کارم ادامه می دهم و بعد از  ترا

آن حرف های زیادی برای گفتن دارم. 
   چاره کار؟

کمالوند گفت: دلم نه برای خودم می سوزد 
ک عالم بر سر ما با این فوتبالی  نه بازیکنان؛ خا
ک بر سر ما با این فوتبالی  که بازی می کنیم. خا
من  می کنیم.  بازی  آبادان  مردم  برای  که 
فقط می توانم همین را بگویم. با تمام وجود 
شرمنده این مردم هستم. وی درباره اینکه به 
نظرش چاره این وضعیت چیست؟ عنوان کرد: 
الان هیچ کاری نمی توان کرد. فقط باید این 
شش بازی را از لحاظ روحی و روانی بالا برد و به 
خدا توکل کنیم. امروز که زورمان به پرسپولیس 
بعد  بازی های  در  دارد  امکان  نمی رسید ، 
شرایط بهتر شود. باید در این بازی ها بجنگیم. 
الان فقط یک راه داریم همه با هم، فقط باید 
یا  کم است  کیفیت بچه ها  اینکه  بجنگیم. 
زیاد الان نمی شود کاری کرد. من تا آخرین 
لحظه می جنگم؛ خدا کند فقط تا بازی آخر 

سالم بمانیم. پا پس نمی کشم و تمام تلاشم 
را می کنم. از طرف همه از مردم عذرخواهی 
ک عالم  می کنم. ما شرمنده مردم هستیم. خا
بر سر ما که در زمین خودمان اینطور بازی را 

گذار کردیم.  وا
   تعطیلی تمرین؟

کنش به این  سرمربی صنعت نفت در وا
پرسش که تیمش قبل از گل اول پرسپولیس 
بازی بدی انجام نداد و این گل مشکوک چه 
بلای سر تیم او آورد؟ عنوان کرد: به خاطر اینکه 
کرده من حرفی  فدراسیون فوتبال ممنوع 
نمی زنم؛ اما خواهش می کنم بازی را ببینند و 
کنش نشان دهند.  گر اتفاقی افتاده سریعاً وا ا
»13 روز تا بازی بعد فاصله است و آیا تمرینات 
را تعطیل می کنید؟« کمالوند در پاسخ به این 
؛ از فردا، صبح و بعد از ظهر  سوال گفت: خیر
تمرین می کنیم.  اشکالی ندارد؛ به جای کسی 
که اشتباه می کند هم من عذرخواهی می کنم. 
که با قانون  کنش به این موضوع  وی در وا
جدید فدراسیون فوتبال سرمربیان نمی توانند 
درباره بازی صحبت کنند، یادآور شد: کاملاً 

درست می گویید. 
نه  بیانیه  نه  نداریم؛  چیزی  هیچ  اجازه 
که چرا اصلاً  صحبت. سؤال من این است 
نمی توانم  وقتی  می کنیم؟  برگزار  کنفرانس 
در مورد جریان بازی صحبت کنیم اصلاً چرا 

کنفرانس می گذاریم؟

آرمان ملی: حذف من سیتی و پپ گواردیولا 
در اتحاد اتفاق بزرگی بود که از پس کارلتو و رئال 

مادرید بر می آمد. 
   برد رئال 

جدال پپ و کارلتو در اتحاد مطابق انتظارها 
پیش رفت و توپ و میدان در اختیار سیتیزن ها 
بود اما در همان نیمه نخست رودریگو باز 
هم پپ را آزار داد و روی یک ضد حمله گل 
اول مادریدی ها و چهارمین گل خودش به 
منچسترسیتی را به ثمر رساند. پس از گل فشار 
گردان گواردیولا بیشتر شد و شدت فشارها  شا
در 1۰ دقیقه پایانی بالاخره مادریدی ها را دچار 
اشتباه کرد و دفع ناقص رودیگر را دی بروینه به 
طاق دروازه لونین چسباند. در وقت های اضافه 
هم آنچلوتی فوتبال ناب ایتالیایی و کاتاناچیو 
واقعی را به نمایش گذاشت و توانست بازی را به 
ضربات پنالتی بکشاند. تصور می شد سیتیزن ها 
در ضربات پنالتی در اتحاد دست بالاتر را داشته 
باشند و با اولین پنالتی هدررفته مودریچ امید به 
اردوگاه این تیم بخشیده شد اما شاهکار لونین 
در ضربات پنالتی و مهار ۲ ضربه از برناردو سیلوا 
و کواچیچ حکم به صعود مادریدی ها به مرحله 

نیمه نهایی داد. 
   صحبت پپ

به نوشته دیلی میل، پپ گواردیولا در نشست 
خبری بعد از بازی گفت: کرویف می گوید شانس 
وجود ندارد. هر کاری که لازم بود انجام دادیم 
به جز بردن نتیجه. اینگونه شکست خوردن 
کنون وضعیت ما بد است  بسیار دردآور است. ا
و فردا هم بد خواهیم بود. مجبور هستیم این 
که بازی های  شکست را فراموش کنیم، چرا
واقعیت  یک  این  داریم.  پیش رو  حساسی 
است که نمی توان همیشه پیروز شد. ما بازی 
خوبی را به نمایش گذاشتیم ولی نتوانستیم 
ما  داد:  ادامه  او  شویم.  بعد  مرحله  راهی 
شخصیت خود را برابر رئال مادرید نشان دادیم 
و نمی دانم برای پیروزی دیگر باید چه کار کرد. 
ما در ضربات پنالتی و آن هم با نتیجه ۴ بر 
3 شکست خوردیم و این نشان می دهد که 
تیم شایسته ای هستیم. در دیدارهای اخیر 
کرده ایم. نشان  خود همواره خوب بازی 
کیفیتی هستیم. امشب  دادیم که چه تیم با
هم می توانستیم رئال را شکست دهیم 
کنون زمان  کام بودیم. ا و تنها در گلزنی نا

آن است که به رئال مادرید تبریک بگوییم. 
من اصلا احساس پشیمانی نمی کنم. از همه 
نظر خوب بودیم، اما متاسفانه پیروز نشدیم. 

سرمربی اسپانیایی منچسترسیتی در ادامه 
صحبت های خود گفت: به نظرم هواداران از 
کنون هواداران رئال  این بازی بزرگ لذت بردند. ا
مادرید خوشحال ترین هستند. ما در برنابئو 
نتیجه خوبی به دست آوردیم و با این حال 
راهی دور بعد نشدیم. گواردیولا درباره پنالتی ای 
که برناردو سیلوا به راحتی از دست داد، گفت: 
خود برناردو از من خواست که پنالتی بزند و این 
نشان دهنده اعتماد به نفس او بود اما عجب 
توپی را از دست داد. سرمربی سیتیزن ها در 
پایان درباره تعویض هالند و دی بروینه گفت: هر 
دو بازیکن از من خواستند که آنها را تعویض کنم. 

   نظر کارلتو 
کارلو آنچلوتی در نشست  به نقل از آس، 
خبری بعد از بازی گفت: بازی را خوب آغاز 
کردیم و گل هم زدیم. سیتی بیشتر توپ و میدان 
را در اختیار داشت و ما بسیار خوب در این بازی 
دفاع کردیم. ما اطمینان داشتیم که راهی دور 
بعد می شویم. لونین شب خوبی را تجربه کرد. 
تنها اینگونه می توان در خانه سیتی به پیروزی 

دست پیدا کرد. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید 
ادامه داد: اینکه تیم برای پیروزی می جنگد و 
کاری می زند واقعا خوشحال کننده  دست به فدا
است. ما کیفیت لازم را هم داشتیم. رودیگر 
با پنالتی ای که زد من را غافلگیر کرد و به نظرم 
همه چیز برای ما به خوبی پیش رفت. امشب 
واقعا بسیار خوب دفاع کردیم. رئال در شرایط 
سخت همواره می جنگد و راه مناسب را پیدا 
خواهد کرد. رئال مادرید هیچ وقت نمی میرد و 
تسلیم نمی شود. آنچلوتی درباره صحبت هایی 
که پس از پایان بازی با گواردیولا داشت، گفت: 
او صعود به دور بعد را به من تبریک گفت و 
برای رئال آرزوی موفقیت کرد. او انسان خوبی 
است و همواره این را نشان داده و البته در یک 
باشگاه بزرگ حضور دارد. سرمربی رئال مادرید 
در پایان درباره دیدار حساس برابر بارسلونا در 
ال کلاسیکو که یکشنبه برگزار می شود، گفت: 
ما مشکل بدنی نخواهیم داشت و خیلی زود 
خود را آماده این بازی خواهیم کرد. دست به 
کار بزرگی در شهر منچستر زدیم. شاید همه فکر 

می کردند که رئال قبل از بازی به خاطر نتیجه 
دیدار رفت، مرده و کار ما تمام شده اما رئال 

هیچ وقت نمی میرد. 
   جمله خاص

به نوشته سایت عربی کوره، رودیگر مدافع 
کنش خاصی به پیروزی  مسلمان رئال مادرید وا
برابر سیتی داشت. رودیگر هنگام خروج از زمین 
کبر« را بر زبان آورد تا اینگونه از معبود  ذکر »ا... ا
و خدای خود تشکر کند. او پنالتی پایانی رئال 
مادرید را در این بازی حساس تبدیل به گل 
کرد تا در رقم خوردن این پیروزی نقش مهمی 

داشته باشد. 
   نظر کارشناس 

یوردت می نویسد: »رئال از چند نفر در آنالیز 
پنالتی ها استفاده کرد؟ آنها باید یکی از بزرگ ترین 
دپارتمان های آنالیز در فوتبال را داشته باشند!« 
یوردت به طور خاص در مورد دو ضربه پنالتی 
گل( و برناردو  صحبت می کند: شوت بلینگام )
سیلوا )از دست رفته( آنها را در تضاد قرار می دهد. 
رئال مادرید می نویسد:  بازیکن  او در مورد 
»بلینگام بازیکنی است که موقعیت ها را کنترل 
می کند و چهارشنبه شب هم از این نظر فرقی 
نمی کرد. من دیدم که برناردو سیلوا مدت زیادی 
قبل از پنالتی صبر کرد و سپس آن را مستقیم به 
سمت آندری لونین پرتاب کرد. بلینگام بعد از 
برناردو رفت و باید ضربه اش را گل می کرد تا رئال 
حساب را 1- 1 برابر کند. او چهار قدم به عقب 
رفت، مکث کرد، دو نفس عمیق کشید و سپس 
توپ را در گوشه پایین سمت چپ قرار داد. 
این کارشناس اشاره می کند که ضربه بلینگام 
پنالتی موردعلاقه اش در ضیافت پنالتی های 
سیتی- رئال بود: »چیزی که من دوست دارم 
این است که پشت ضربه بلینگام یک ایده و 
تکفر خاص دیده می شد. شما می بینید 
که به وضوح یک نقشه و روش خاصی 
که بلینگام آن را اجرا  وجود دارد 
می کند. می توانید در چهره او ببینید 
که چقدر عصبی و پرتنش است، اما 
او نقشه را دنبال می کند. آن ضربه 
یوردت را به یاد پنالتی های انداخت 
که کریستیانو رونالدو می زد: »به دلیل 
مصمم بودنش، او من را به یاد اولین 
سال های فوتبال کریستیانو رونالدو، در 
حوالی سال ۲۰۰5 انداخت. بلینگام کاری 
مشابه انجام داد، سعی کرد با زبان بدنش 
مسلط به نظر برسد. او سعی می کرد همه چیز 

را کنترل کند.«
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از زبان بدن تا جمله خاص مادریدی ها 

راز فتح جهنم اتحاد 

کتور   زنوزی: سرمربی جدید ترا
خارجی خواهد بود 

کتور گفت: طی چند روز آتی  مالک باشگاه ترا
سرمربی خوب خارجی انتخاب خواهیم کرد. 
کتور  محمدرضا زنوزی مطلق پیش از تمرین ترا
اظهار کرد: در دو ماه اخیر درگیر بیماری همسرم 
بودم و مشکلات و کاستی هایی در مجموعه 
وجود داشت که متأسفانه حضور نداشتم. از 
تمامی بازیکنان، کادر فنی، سایر اعضای تیم، 
مدیریت باشگاه، اعضای هیأت مدیره، رسانه و 
کارکنان باشگاه که در مراسم های همسرم در کنار 
من و فرزندانم بودند، تشکر می کنم. شما برای 
ابراز همدردی با پیراهن مشکی بازی کردید که 
اقدام باارزشی است. هواداران در تهران و قزوین 
نیز تنهایمان نگذاشته بودند. از مالک، مدیریت 
و هواداران تیم خوب شمس آذر نیز تشکر می کنم 
کتور و هوادارانش داشتند  که استقبال خوبی از ترا
و با بنده اظهار همدردی کرده و در این غم بزرگ، 
تنهایمان نگذاشتند. زنوزی خواستار یکدلی و 
هم قسم شدن اعضای تیم شد و افزود: طی چند 
روز آتی سرمربی خوب خارجی انتخاب خواهیم 
کرد. هر کدام از شما توان فنی بالایی دارید و یک 
نفر باید شما را هماهنگ کند تا در زمین موفق 
شویم. از آقای خمس به دلیل زحمات فراوانی 
که متحمل شدند، تقدیر و تشکر می کنم. ایشان 
در بدترین زمان ممکن با نظر خودش جدا شد. 
آقای خمس دوست بنده بوده و تا ابد هم چنین 

خواهد بود و شاید روزی دوباره برگردد. 

ویژه

و  نقل  که در  قربانی  محمد 
انتقالات زمستانی انتقالی یک 
از سپاهان  ویی  میلون یور
اصفهان به اورنبورگ داشت، 
در جمع برترین بازیکنان مرحله 
یک چهارم نهایی روسیه کاپ 

قرار گرفت. 

محمد دانشگر با وجود اینکه گفته 
می شود فصل برایش تمام شد، 
همچنان امیدوارانه به هفته های 
پیش روی می اندیشد. در تمرین 
دانشگر  از  عکسی  سپاهان 
که او را در حال  منتشر شده 

دویدن نشان می دهد.

که از  در بین تصاویری 
لحظه پرواز اعضای تیم 
منتشر شده، نکات جالبی 
را در خود دارد. از جمله در 
مورد محمد نادری که در 
کتاب  حال مطالعه یک 

دیده می شود. 

ت
شــ

س نو
عک

        کتاب   بهترین تمرین

گفتوگو

و  پرسپولیس  پیشکسوت  منافی  جواد 
گردان  کارشناس فوتبال در خصوص برد شا

اوسمار مقابل صنعت نفت صحبت کرد. 
   در خصوص برد پرسپولیس مقابل صنعت 
و صدرنشینی قبل از دیدار استقلال صحبت 

کنید؟
 پرسپولیس اصلاً نباید به نتایج تیم های دیگر 
توجهی کند. روند رو به رشدی که از نیم فصل 
دوم آغاز شده، هفته به هفته ادامه پیدا کند در 
پایان فصل منجر به قهرمانی می شود. هواداران 
هم از شیوه و نتیجه بازی ها راضی هستند. وقتی 
3 امتیاز هر بازی به دست می آید راه برای تکرار 
قهرمانی باز است. این روند قطع نشود قهرمانی 
در آخر فصل نصیب پرسپولیس می شود. صنعت 
نفت شرایط بحرانی دارد و این فصل چند بار 
سرمربی این تیم تغییر کرده است. این تیم نیاز 
، ترس از باختن  به پیروزی دارد و از طرفی دیگر
باعث می شود استرس بیشتری داشته باشد. آنها 
مقابل سپاهان برنده شدند، اما دو بازی متوالی 
گذار  را برابر استقلال خوزستان و پرسپولیس وا
کردند. تلاش کردند تا در بازی با پرسپولیس 
بازنده نباشند، اما توانایی چنین کاری را نداشتند 
و در نهایت شرایط برای بقای صنعت نفت در 
لیگ برتر خیلی سخت تر شد. در این سال ها به 
تیم های پرطرفداری مثل صنعت نفت خیلی 
توجه نشده است. نساجی مازندران هم چنین 
وضعیتی دارد و این تیم پر هوادار در خطر 
سقوط است. جالب اینکه استقلال خوزستان و 
فولادخوزستان هم در رده های پایین جدول قرار 
دارند و احتمال دارد در خطر سقوط قرار بگیرند. 
   امیررضا رفیعی چهارمین بازی متوالی 
را درون دروازه پرسپولیس با کلین شیت به 

پایان رساند!
 کل تیم خوب بازی می کند و مسلماً خط 
دفاعی هم عملکرد خوبی داشته است. اینکه 
توپ خیلی کم روی دروازه رفیعی آمد به خاطر 
عملکرد خوب کل تیم بود. خطوط حمله و میانی 
پرسپولیس ان قدر خوب کار می کنند که موقعیت 
به حریفان داده نمی شود. رفیعی برای آینده 
حرف های زیادی برای گفتن خواهد داشت و 
اعتماد به نفس لازم را پیدا کرده است. چهار بازی 
گل نخوردن در پرسپولیس شاهکار است و رفیعی 

باید قدر خود را بداند. 

منافی: 
رفیعی برای آینده 

حرف های زیادی برای 
گفتن خواهد داشت

صعود دختر قایقران ایران به فینال  
ک ۵۰۰ متر قهرمانی آسیا  کایا

به  ایران  زنان  قایقرانی  ملی پوش  ایسنا: 
5۰۰ متر زنان  ک یک نفره  کایا مرحله فینال 
قهرمانی آسیا و انتخابی المپیک پاریس صعود 
کرد. در دومین روز از مسابقات قایقرانی آب های 
آرام قهرمانی آسیا و انتخابی المپیک پاریس، 
نماینده ایران توانست به مرحله فینال صعود 
کند. الناز شفیعیان در مرحله مقدماتی ماده 
ک یک نفره 5۰۰ متر زنان با زمان ۲  المپیکی کایا
دقیقه و 1۷ ثانیه و 1۷3 صدم ثانیه چهارم شد و 
به نیمه نهایی رفت. شفیعیان در مرحله نیمه 
نهایی با زمان ۲ دقیقه و 13 ثانیه و ۲5۹ صدم 
ثانیه اول شد و به مرحله فینال صعود کرد. قایق 
تایلند و اندونزی دوم و سوم شدند. قایق های 
اول تا سوم به فینال صعود کردند و بقیه قایق ها 
ک یک نفره 5۰۰ متر زنان  حذف شدند. ماده کایا
المپیکی است و پس از برگزاری فینال، قایق 
اول و دوم سهمیه المپیک می گیرند. پیش از 
این کانو دو نفره 5۰۰ متر مردان ایران در مرحله 
فینال پنجم شد و از رسیدن به سهمیه المپیک 
بازماند. مسابقات قایقرانی آب های آرام به 

میزبانی ژاپن در حال برگزاری است.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: از نگاه کاپیتان پیشین تیم فوتبال ذوب آهن لیگ برتر 
فوتبال ایران عجیب و آشفته است و همه در آن ناراضی هستند. 
کم بر مسابقات لیگ برتر که با  قاسم حدادی فر درباره وضعیت حا
حاشیه های مختلف همراه است، گفت: واقعاً لیگی عجیب داریم 
و فوتبال ایران با آشفتگی های زیادی درگیر است. شما می بینید 
کی هستند. تیمی که در صدر جدول قرار  که همه ناراضی و شا
کی است، تیمی هم که در وسط یا انتهای جدول قرار دارد  دارد شا
کی است و خیلی ها به بهانه های مختلف غُر می زنند! کاپیتان  شا
پیشین تیم فوتبال ذوب آهن در ادامه افزود: هر هفته شاهد صدور 
کثراً جنبه اعتراض  بیانه های مختلف هستیم و مصاحبه ها هم ا
کثر باشگاه ها هم در مورد داوری ها، برنامه ریزی بازی ها  دارند، ا
و خیلی چیزهای دیگر ناراضی هستند. وقتی با چنین وضعیتی 
مواجه هستیم، این نشان می دهد که فوتبال ما در خیلی چیزها 
گر قرار نیست این مشکلات حل  مشکل دارد که باید حل شود. ا
شود بهتر است از خارج مدیر بیاوریم تا شاید اتفاق مثبتی رخ دهد. 
کاپیتان پیشین تیم فوتبال ذوب آهن در پاسخ به این پرسش که 
شانس قهرمانی استقلال بیشتر است یا پرسپولیس، یادآور شد: 
استقلال کمترین نوسان ممکن را در لیگ امسال داشته است و 
نمودار نتایج این تیم نشان می دهد که آنها چقدر در امتیازگیری 
موفق عمل کرده اند. پرسپولیس هم تیم فوق العاده ای شده است 
و نسبت به گذشته تهاجمی تر فوتبال بازی می کند. با این اوصاف 

من فکر می کنم شانس قهرمانی هر دو تیم برابر است. 

بیــنالمــلل
گردانش  سرمربی تیم فوتبال لیورپول به شکست شا   
کنش نشان داد. یورگن کلوپ که  مقابل آتالانتا در لیگ اروپا وا
گردانش در دور برگشت از یک  چهارم نهایی لیگ قهرمانان  شا
اروپا با وجود برتری یک بر صفر در خانه آتالانتا، در مجموع دو 
دیدار رفت و برگشت با قبول شکست 3 بر یک از دور این رقابت ها 
حذف شد، پس از این بازی در گفت وگو با شبکه تلویزیونی 
»تی آنتی اسپورتس« گفت: واضح بود که ما یک مانع بزرگ برای 
خودمان ایجاد کردیم )اشاره به شکست 3 بر صفر در بازی رفت(. 
بازی امشب مان را با توجه به قدرت و جاه طلبی مآنکه بازیکنان ما 
از خود نشان دادند، خیلی دوست داشتم. من بازی خیلی خوبی را 
از بازیکنانم دیدم. وی افزود: بازی واقعاً مشکلی بود و ما در لحظاتی 
گر ترنت الکساندر آرنولد کمی به لحاظ بدنی  خیلی عجول بودیم. ا

آماده تر بود، می توانستیم کمی بیشتر پیش برویم، اما همین 
که او توانست در این دیدار بازی کند، خیلی دیوانه کننده 

بود، اما او هم در نهایت انرژی اش تمام شد )در 
دقیقه ۷۲ جای خود را به جو گومز داد(. 

کنشی بود که  ما بازی را بردیم و این وا
می خواستیم به شکست بازی رفت 

از خود نشان دهیم. بازی سختی بود 
و می دانستیم که بازی سختی خواهد بود اما 

آتالانتا با شایستگی تمام به مرحله بعد راه 
پیدا کرد. سرمربی لیورپول که تیمش در 

لیگ برتر انگلیس با دو امتیاز اختلاف 
نسبت به منچسترسیتی صدرنشین در 

رده سوم جدول است، در ادامه اظهار 
داشت: ما حالا باید روی لیگ برتر 

تمرکز کنیم و این کاری است که از 
حالا انجام خواهیم داد. ما این 

بازی را بردیم و به روند پیروزی 
روز  چند  حالا  بازگشتیم. 

فرصت داریم تا برای بازی 
با فولام ریکاوری کنیم. 

پرسپولیس بازی کردن را بلد است 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل صنعت نفت آبادان در هفته 
بیست و چهارم لیگ برتر فوتبال ایران با سه گل به پیروزی رسید. 
در این دیدار پرسپولیس یک بازی روان، هجومی و کاملاً مالکانه 
را به نمایش گذاشت و یک تیم دونده و درنده نشان دادند و 
مستحق برد در این دیدار مهم بود. به کادر باهوش سرخ پوشان 
تبریک می گویم و امیدوارم همین روند را ادامه دهند. نفت آبادان 
خیلی ناامید کننده بود. از شرایط این تیم که به برزیل فوتبال 
ایران معروف هستند و هواداران بسیار خوش قلب و مهربانی 
دارند واقعاً ناراحت شدم که این سبک فوتبال ضعیف را به نمایش 
گذاشتند. امیدوارم مدیریت نفت آبادان فکری به حال کادرفنی 
تیمش بکند، زیرا این تیم ذره ذره به لبه پرتگاه سقوط به دسته 
یک نزدیک می شود. به نظر من صنعت نفت با این کادرفنی به 
این روز افتاده که خدا بهشان رحم کند. امیدوارم زودتر از این 
وضعیت خارج شوند. بازیکنان پرسپولیس واقعاً فوق العاده بودند 
و من بابت انجام این بازی هجومی و لذت بخش به آن ها خسته 
نباشید می گویم. پرسپولیس طوری بازی می کرد که انگار داشتم 
بازی منچسترسیتی را نگاه می کردم، به همان اندازه با کیفیت و به 
گر اشتباه  همان اندازه هجومی. بازیکنان پرسپولیس در این بازی ا
نکنم تقریبا ۶۰۰ پاس دادند که در نوع خود واقعاً جالب است. 
اوسمار ویرا نشان داده که مربی قابل احترامی است و در برابر 
کتیک کی روشی را پیاده می کنند و  خیلی از مربیان لیگ برتر که تا
فقط به دنبال دفاع هستند، بهتر است. پرسپولیس بازی کردن را 
بلد است و خوبی این موضوع این است که ما هیچگونه استرسی 
خ پوشان نداریم. خداراشکر بازیکنان  بابت نتیجه نگرفتن سر
باتجربه ای داریم و باید قدر آنها را بدانیم. دیدیم که امید عالیشاه 
مقابل نفت آبادان اوایل بازی مصدوم شد و به بیرون رفت که به 
نظرم مشکل از همسترینگ اوست و باید بازی آینده با آلومینیوم 
در جام حذفی به او استراحت داده شود تا در برابر سپاهان با 
قدرت حضور یابد. ان شاءا... مدیریت پرسپولیس تلاشش را 
انجام دهد و بازیکنان با تجربه خارجی را حفظ کنند تا فصل بعد 
را شکست ناپذیر پیش برویم. اختلافمان با استقلال خیلی کم 
گر استقلال در  است و ما همین الان هم صدرنشین هستیم و ا
بازی آینده اش مقابل شمس آذر امتیاز از دست بدهد ما در صدر 
خواهیم ماند. خدا کند اتفاقات غیر فوتبالی رخ ندهد و جام به 
شایسته ترین تیم برسد که از نظر من پرسپولیس این شایستگی 

را دارد. امیدوارم با همت بچه ها ۲ گانه را کسب کنیم. 

مرتضیفنونیزاده
کارشناسفوتبال

گردان شمسایی در اولین گام جام ملت های فوتسال آسیا برد سخت شا
تیم ملی فوتسال ایران توانست در اولین دیدار خود 
1 افغانستان را  3 بر  در جام ملت های آسیا با نتیجه 
شکست دهد. تیم ملی فوتسال ایران بازی را هجومی 
آغاز کرد و در همان ابتدای کار چند فرصت را داشت که 
با بی دقتی توپ به بیرون رفت. بعد از گذشت ۴ دقیقه از 
بازی باقر محمدی به دلیل تکل خشن از داور کارت زرد 
گرفت. محمدحسین درخشانی و سالار آقاپور از جمله 
بازیکنانی بودند که در مقابله با دروازه بان افغانستان 
کام بودند. مقاومت خوب بازیکنان افغانستان، تیم ملی  نا
کام بود. در  در ۸ دقیقه ابتدایی از زدن گل به حریفش نا
ادامه و پس از حملات دامنه دار ایران، بالاخره مهدی 
کریمی توانست از زاویه بسته دروازه افغانستان را باز کند. 

در ادامه باز هم حملات ایران ادامه داشت، اما در باز 
کام بودند. مسعود یوسف و علی  کردن دروازه حریف نا
کرمی از ایران نیز با کارت زرد جریمه شدند. در اواخر  ا
نیمه نخست این افغانستان بود که چند فرصت جدی 
کنش های محمدی  را داشت، اما دفاع خوب ایران و وا
گردان وحید شمسایی شد.  مانع از باز شدن دروازه شا
سالار آقاپور می توانست با یک ضربه چیپ دروازه حریف 
را باز کند اما مدافع افغانستان توپ را از روی خط برگشت 
داد. سرانجام تیم ملی در پایان نیمه نخست با یک گل 
پیروز شد. تیم ملی ایران نیمه دوم را هجومی آغاز کرد و 
در همان ثانیه های ابتدایی با توپ گیری و شوت سرکش 
احمدعباسی توانست به گل دوم خود برسد. تنها یک 

دقیقه بعد و روی یک کار تیمی، سعید احمد عباسی گل 
دوم خودش و گل سوم ایران را به ثمر رساند. در ادامه 
باز هم حملات ایران ادامه داشت و همین باعث شد که 
سرمربی افغانستان خیلی زود وقت استراحت بگیرد. بعد 
از آن ایران یک بار هم تیر دروازه افغانستان را لرزاند. بعد 
از این شرایط افغانستان بهتر شد و آنها روی اشتباه سالار 
، توانستند توسط مهران غلامی یکی از گل های  آقاپور
کنند. تا فاصله ۸ دقیقه تا پایان این  خورده را جبران 
بازی، حملات ایران کاهش یافت و تیم ها بیشتر در حال 
مدیریت بازی بودند. در ادامه نیز تلاش های دو تیم 
سودی نداشت تا ایران با نتیجه 3 بر یک پیروز شود و به 

اولین پیروزی خود برسد. 


